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SAKSPROTOKOLL 
 
Arkivsak-dok. 2020069551 
Saksbehandler Christina Rasmussen 
 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 By- og stedsutviklingsutvalget 30.09.2021 208/21 
2 Formannskapet 13.10.2021 137/21 
3 Bystyret 27.10.2021 252/21 
4 Bystyret 17.11.2021 276/21 

 
 
BUSS I SENTRUM - OMLEGGING AV BUSSTRASEEN GJENNOM 
KVADRATUREN - VALG AV ALTERNATIV 
 

BYSTYRET HAR BEHANDLET SAKEN I MØTE 17.11.2021 SAK 276/21 
 

Bystyrets vedtak: 
 

1. Bystyret vedtar omlegging av busstraséen slik som vist i alternativ 5 i 
rapporten Vurdering av omlegging av busstraseen gjennom Kvadraturen. 

 
2. Som grunnlag for omleggingen ber bystyret om at det innføres 30 km/t 

grense i hele Kvadraturen i tråd med trafikksikkerhetsplanen (26.09.2019) 
 
3. Bystyret ber at det videre arbeid ivaretar trafikksikkerhet og bussens 

fremkommelighet i hvert enkelt kryss på en god måte. 
 
4. Bystyret forutsetter at gateutformingen ivaretar hensyn til byliv og handel 

(jf. prinsipper for videre arbeid, avsnitt 7.1 i rapporten) 
 
5. Bystyret forutsetter at prinsippene for universell tilgjengelighet vektlegges 

ved opprustning av Dronningens gate til kollektivgate. 
 
6. Bystyret ber om at det snarest settes i gang nødvendig reguleringsarbeid for 

kollektivgatene. 
(56/14) 
 
70 av 71 repr. til stede. 
 
 
Habilitet: 
Repr. Kenneth Mørk, AP, ba om vurdering av sin habilitet grunnet styreverv i 
AKT og fratrådte under behandling av saken. 
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Repr. Harald Furre, H, ba om vurdering av sin habilitet grunnet felles 
høringsuttalelse på vegne av Kilden, Sørlandets Kunstmuseum, Kanalbyen og 
Knuden til saken og fratrådte under behandling av saken. 
 
Voteringer: 
Repr. Kenneth Mørk, AP, ble enstemmig erklært inhabil ingen vararepr. tiltrådte. 
 
Repr. Harald Furre, H, ble enstemmig erklært habil. 
 
Forslag: 
DEM/FRP fremmet følgende forslag: 
«1.  Bystyre vedtar busstrasé slik som anvist i alternativ 0 
2. Bystyret understreker at forutsigbarhet for kvadraturen er viktig. Derfor må 

finansieringsplan og tidsramme legges til grunn, uavhengig av valgt trasé.» 
 
Voteringer: 
Ved alternativ votering ble formannskapets innstilling vedtatt med 56 stemmer, 
mens 14 stemte for DEM/FRP sitt forslag (DEM/FRP/PP/Lill May Vestly, 
Uavh./Svein-Harald Mosvold Knutsen, Uavh.). 
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